
"Железнице Србије" акционарско друштво Београд, Немањина 6 
Број:04/2015 - У ' 
Дана: Н - 0 ' 4 ' 2015. год. 
Б е о г р а д 

З А П И С Н И К 
са преговора за закључивање Анекса Колективног уговора за „Железнице Србије" ад, 

одржаних дана 11.01.2015. године са почетком у 12,00 часова у сали библиотеке 
пословне зграде „Железнице Србије" ад, Београд, Немањина 6 

Преговорима су присуствовали: 

Одбор за преговоре за закључивање Анекса Колективног уговора за „Железнице 
Србије" ад: 

- Зоран Лукић, 
- Јовица Трајковић 
- Весна Радосављевић 
- Јасмина Радојчић, 
- Сања Тешић, 
- Владимир Радовић 
- Радован Глибетић 
- Светлана Јелић Бурић 

Овлашћени представници министарстава: 

- Мишела Николић, Министарство грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре, 

Одбор за преговоре репрезентативних синдиката „Железнице Србије" ад: 

- Драган Ранђеловић, 
- Перица Ђорђевић, 
- Бранислав Петровић 
- Јасминко Пијетловић, 
- Милан В. Вел>ковић, 
- Саша Јоцић, 
- Радомир Радусин, 
- Небојша Никић, 
- Милорад Вемић, 
- Дејан Ђорђевић, 
- Бошко Јаредић, 
- Жарко Димић, 
- Јагош Нововић. 

Зоран Лукић, је отворио седницу преговора и изнео да је на претходној седници 
преговора Одбору за преговоре репрезентативних синдиката достављен предлог Анекса 
Колективног уговора од стране пословодства и затражио од председника Одбора, 
Драгана Ранђеловића да се изјасни на достављени предлог, јер како је нагласио данас 
истиче 45 дана од дана почетка преговора за закључивање Анекса Колективног уговора. 
Преговори за закључивање Анекса Колективног уговора су започели 28.11.2014. године. 
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Драган Ранђеловић, је изнео да је за синдикат једино прихватљиво да цена раћног 
часа износи како су и дали предлог 73,84 динара, тако да не могу потписати досгављени 
предлог пословодства. 

Такође је навео да се у записнику констатује да је послодавац исплатио зараАу за 
октобар 2014. године и аконтацију за новеллбар 2014. године без закљученог Ан 
Колективног уговора, као и то да у преговорима нису активно учествовали представ^ 
свих надлежних министарстава, првенствено мислећи на Министарство финан 
Посебно је захвалио Мишели Николић из Министарства грађевинарства, саобраћа 
инфраструктуре која је показала професионални однос и напор да ови преговори успе 
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Зоран Лукић, у складу са исходом преговора Републичкој агенцији за мирно 
решавање радних спорова поднеће се предлог, о чему ће бити обавештено ресфно 
министарство, као и сва надлежна министарства. 

Сачињен је одговарајући извод из записника у коме је концизно констатован исход 
досадашњих преговора за закључивање Анекса Колективног уговора, који су потписјали 
председник Одбора за преговоре послодавца и председник Одбора за преговоре 
репрезентативних синдиката и председници свих репрезентативних синдиката, како би 
исти био достављен свим надлежним министарствима. 

Преговори су завршени у 13,30 часова 

ЗАПИСНИКСАЧИНИЛА 

(енакЈц^ иа. 
Александра Рајевић < 


